
1 
 

PROTOKÓŁ Nr 28/21 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 18 listopada 2021 r. 

godz. 14.00 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 5 członków Komisji: 

 

1. Bruździak Jacek 

2. Jarosz Janusz 

3. Kurnyta Danuta 

4. Łobos Mariusz 

5. Murawski Bogdan 

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 1 członek Komisji: 

 

1. Majak Violetta 
 

Posiedzenie otworzyła i prowadził Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Bogdan 

Murawski, który przedstawił proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „programu współpracy 

Gminy Miejskiej Kamienna Góra z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022” – 

BRM.0006.100.2021 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Lubawskiej i 

Jaśminowej w Kamiennej Górze – BRM.0006.103.2021 

6. Zapoznanie się z odpowiedzią na Sekretarza Miasta na wniosek radnej V. Majak z 

XLVI Sesji RM z dnia 27 października 2021 r. – BRM.0003.86.2021 

7. Zapoznanie się z wnioskiem Prokuratury Rejonowej w Kamiennej Górze – 

BRM.0007.166.2020 

8. Zapoznanie się z  informacją o nadchodzącym programie unijnym dotyczącym 

poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego – BRM.0012.6.33.2021 

9. Zaopiniowanie projektu WPF na lata 2022-2038 – BRM.0006.101.2021 

10. Zaopiniowanie projektu Budżetu na 2022 r. – BRM.0006.102.2021 

 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

 

Nikt nie złożył wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Nie zgłoszono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
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Ad. 4. - 100.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału Promocji i Polityki Społecznej Natalia Mataczyńska /zał. Nr 1 do 

protokołu/. 

 

Kierownik Wydziału PPS N. Mataczyńska poinformowała, że  

w stosunku do Programu z 2021 r. dodano obszar realizacji zadań w zakresie ekologii  

i dziedzictwa przyrodniczego, na który zabezpieczone zostały środki finansowe  

w wysokości 5 000 zł oraz obszar w zakresie działalności na rzecz osób 

niepełnosprawnych i seniorów, na który zabezpieczone kwotę 10 000 zł.  

Ponadto wprowadzono następujące zmiany w poszczególnych obszarach realizacji 

zadań:  

1. Obszar pomoc społeczna – dodano pkt. 2 dot. promocji i organizacji wolontariatu. 

2. Obszar kultury – dodano pkt. 5 dot. rozwijania poczucia więzi i miłości do ojczyzny 

poprzez organizację wydarzeń o charakterze patriotycznym. 

3. Obszar kultura fizyczna i sport – dodano pkt. 2 dot. upowszechniania i promocji 

kultury fizycznej w różnych dyscyplinach sportowych oraz pkt. 3 dot. populacji 

walorów rekreacji ruchowej w tym rehabilitacja ruchowa dzieci i młodzieży szkolnej, 

osób niepełnosprawnych oraz seniorów oraz zwiększeniu uległa kwota dotacji i wynosi 

330 000żł.  

4. Obszar turystyka – dodano pkt. 2 dot. podnoszenia atrakcyjności turystycznej miasta 

poprzez uporządkowanie przestrzeni szlaków i atrakcji turystycznych miasta Kamienna 

Góra w zakresie znakowania, konserwacji szlaków, zagospodarowania w tablice 

informacyjne, ławki, stoły i inne elementy małej architektury oraz zwiększeniu uległa 

kwota dotacji i wynosi 40 000 zł. 

5. Obszar promocja i ochrona zdrowia – dodano pkt. 4 dot. edukacji dzieci i młodzieży 

w zakresie udzielania pierwszej pomocy oraz pkt. 5 dot. edukacji mieszkańców w 

zakresie udzielania pierwsze pomocy. Zwiększeniu uległa kwota dotacji i wynosi 

40 000 zł.  

 

Radny J. Jarosz powiedział, że na nowe zadania jest przeznaczonych trochę za mało 

pieniędzy. Zgodził się jednak z kierownikiem wydziału, że to są nowe zadania i w 

pierwszym roku wystarczy wysokość zaplanowanych środków finansowych.  
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Radny J. Bruździak zapytał, co będzie realizowane w ramach kwoty 100 000 złotych? 

 

Kierownik Wydziału PPS N. Mataczyńska odpowiedziała, że jest to rozdział 6 

projektu uchwały i w tym miejscu szczegółowo są opisane obszary i zadania gdzie 

można otrzymać dofinansowanie.  

 

Radny J. Bruździak zauważył, że w poszczególnych obszarach nie ma podanych 

konkretnych kwot.  

 

Kierownik Wydziału PPS N. Mataczyńska powiedziała, że dopiero po wyłonieniu 

organizatorów można poznać koszty.  

 

Przewodnicząca KSS D. Kurnyta zapytała z czego wynikają podwyżki? W jednych 

obszarze np. o 15 000 zł? 

 

Kierownik Wydziału PPS N. Mataczyńska odpowiedziała, że to wszystko zależy od 

złożonych ofert i od wzrostu cen.  

 

Radny J. Bruździak zapytał, czy nasze organizacje mogą się ubiegać o 

dofinansowanie? 

 

Kierownik Wydziału PPS N. Mataczyńska odpowiedziała, że tylko zarejestrowane 

stowarzyszenia mogą się ubiegać.  

 

Przewodnicząca KSS D. Kurnyta powiedziała, że radni poczekają na szczegółowe 

informacje.  

 

Kierownik Wydziału PPS N. Mataczyńska powiedziała, że są stowarzyszenia, które 

mają czas do końca roku na rozliczenie. I teraz takie zestawienie będzie niepełne.  

 

Przewodnicząca KSS D. Kurnyta powiedziała, że 7 i 8 obszar jest nowy. 

 

Kierownik Wydziału PPS N. Mataczyńska dodała, że zaproponowane kwoty są na 

początek. Nie wiadomo, czy będą chętni na takie działania  

 

Przewodnicząca KSS D. Kurnyta poprosiła o zestawienie wszystkich organizacji, 

które brały udział w zadaniach i na co zostały przeznaczone pieniądze.  
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Kierownik Wydziału PPS N. Mataczyńska powiedziała, że takie informacje 

umieszczone są również na stronie BIP urzędu miasta i znajdują się tam wszystkie 

konkursy.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

Ad. 5. – 103.2021 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił Kierownik 

BAM Andrzej Omachel /zał. Nr 2 do protokołu/. 

 

Kierownik BAM A. Omachel powiedział, że poprzez projekt uchwały przystępuje się 

do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy 

Lubawskiej i Jaśminowej w Kamiennej Górze. W omawianym obszarze znajduje się 

trwale wyłączona z eksploatacji sieć gazowa. W tym rejonie dzięki temu będzie można 

wyodrębnić 11 działek.  

 

Radny J. Bruździak zapytał, kto jest właścicielem sieci? 

 

Kierownik BAM A. Omachel odpowiedział, że właścicielem jest zakład gazowniczy. 

Sieć jest trwale wyłączona, ale nie mają przedsiębiorstwo nie ma zamiaru jej usuwać.  

 

Radny J. Bruździak zapytał, czy trzeba się starć o jakieś pozwolenie na usunięcie rur? 

 

Kierownik BAM A. Omachel odpowiedział, że o pozwoleniu decyduje 

przedsiębiorstwo gazowe. Zakład otrzyma do wglądu plan i ewentualnie wtedy będzie 

mógł wnieść uwagi. Dodał, że miasto wyznaczy linie zabudowy i lepiej będzie można 

wykorzystać ten teren.  

 

Radny J. Bruździak zapytał, czy działki są w posiadaniu gminy? 

 

Kierownik BAM A. Omachel odpowiedział, że część działek jest już prywatnych.  

 

Przewodnicząca KSS D. Kurnyta zapytała, czy jest droga dojazdowa do tych działek? 

 

Kierownik BAM A. Omachel odpowiedział, że drogę trzeba będzie wyznaczyć w 

kierunku miasta o 20-30 metrów.  
 

Przewodnicząca KSS D. Kurnyta stwierdziła, że w przyszłości trzeba będzie 

zabezpieczyć pieniądze na drogę. 
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Kierownik BAM A. Omachel odpowiedział, że tak w przyszłości trzeba będzie 

zabezpieczyć środki finansowe. Dodał, że sama realizacja drogi to będzie kolejna 

kwestia.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.   

 

Ad. 6. – BRM.0003.86.2021 
 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 3 do protokołu/. 
 

Ad. 7.  – BRM.0007.166.2020 
 

Komisja zapoznała się z ww. wnioskiem /zał. Nr 4 do protokołu/. 

 

Jednocześnie Komisja zwróciła się z prośbą o przesłanie ww. dokumentu na skrzynki 

elektroniczne radnych.  

 

Ad. 8. – BRM.0012.6.33.2021 
 

Komisja zapoznała się z ww. informacją /zał. Nr 5 do protokołu/. 

 

Komisja zaproponowała następujące przejścia dla pieszych: 

 

- ul. Jeleniogórska – przejście dla pieszych naprzeciwko marketu ALDI; 

- w okolicy budynków TBS-u przy ul. Kościuszki, przy przychodni Rodzina. 

 

Ad. 9. – BRM.0006.101.2021 
 

Komisja wstępnie zapoznała się z ww. projektem WPF i ustaliła, że będzie powracać do 

tematu na kolejnych posiedzeniach.  

Ponadto Komisja zostanie poinformowana o terminie wspólnego posiedzenia 

prezydium rady wraz z przewodniczącymi poszczególnych Komisji.  

 

Ad. 10. – BRM.0006.102.2021 

 

Komisja wstępnie zapoznała się z ww. projektem budżetu i ustaliła, że będzie powracać 

do tematu na kolejnych posiedzeniach.  

Ponadto Komisja zostanie poinformowana o terminie wspólnego posiedzenia 

prezydium rady wraz z przewodniczącymi poszczególnych Komisji.  

 

Ad.11. Sprawy różne.   

 

Komisja złożyła następujące wnioski: 

 

1. Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra wnioskuje o informacje  
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w sprawie remontu budynku przy ul. Fabrycznej 7 w Kamiennej Górze oraz zwraca się 

z zapytaniami: 

- dlaczego nie jest kontynuowany remont i czy firma, która ten remont wykonywała 

otrzymała zapłatę za wykonanie usługi; 

- ile wynosi otrzymana kwota z ubezpieczenia ww. nieruchomości? 

 

2. Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra wnioskuje  

o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie miasta na 2022 rok na modernizację 

placu zabaw przy ul. T. Kościuszki w Kamiennej Górze (plac zabaw za budynkiem 

sądu). 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wnioski – jednogłośnie.  

 

Powyższe wnioski stanowią załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

Ad.12. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono.  

 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

 

           Przewodnicząca KSS 

 

            /-/ Danuta Kurnyta 


